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Uitkomsten van het gesprek: 
 

1. Marcel Thijssen heeft verteld over het proces in Tynaarlo. Iedere keer dat er 
iets besproken moest worden, kwam er weer iets tussen. De geplande 
bijeenkomst van 15 september om te spreken over de fusie met Haren is 
verschoven.  

2. Thijssen heeft van de raad in Tynaarlo meegekregen voor het gesprek met 
Haren, dat de herindelingsvraag van Haren niet mag worden geweigerd. 

3. Een andere factor in het traject was geld. Thijssen wilde van de raad een 
budget voor de fusie. Dat zou al snel om zo’n 200.000 euro gaan.  

4. Voor Tynaarlo is Haren de meest aantrekkeli jke gemeente om mee samen te 
gaan. Binnen de raad van Tynaarlo is een meerderheid voor een fusie op 
termijn met Haren. De VVD in Tynaarlo heeft veel twijfels, het CDA wil burgers 
betrekken en de grote voorstanders zijn D66 en de PvdA. 

5. Een aantal keren kwam naar voren dat de ambteli jke culturen erg verschil len. 
Thijssen gaf aan dat het zijn inschatting is dat de ambteli jke organisatie in 
Tynaarlo geen voorstander is van een fusie. De vorige fusie is nog niet geheel 
verwerkt! 

6. Wij hebben aangegeven dat de berichten uit Tynaarlo geen indruk hebben 
gegeven dat ze enthousiast zijn bij de gedachte van een fusie. En als je een 
dergeli jk traject niet energiek met overtuiging doet, dan wordt het niks. 

7. Gezamenlijk werd er geconcludeerd dat er eerst geïnvesteerd zal moeten 
worden in de vriendschap. Dan is er een kans dat er weer een keer een 
momentum komt dat het makkeli jker is om de gemeenten in elkaar te schuiven. 
We moeten naar elkaar toegroeien. 

8. Er is nu geen geld beschikbaar voor een uitgebreid fusietraject. 
9. Het naar elkaar toe groeien moet bevorderd worden met een concreet 

gezamenlijk traject. Dat zou een gezamenlijke structuurvisie kunnen zijn. In 
Tynaarlo staat die voor 2016 op het programma. Wij hebben de structuurvisie 
uitgesteld om eerst te weten of we wel of niet gaan fuseren. Het mooie hiervan 
is dat het een traject is in het kader van onze rollen in de Regio Groningen-
Assen. 

10. De pers wordt geïnformeerd over het plezierige gesprek. Er wordt aangegeven 
dat beide gemeenten een fusie zeker voor ogen houden, maar dat er meer t i jd 
nodig is. Over het traject dat we dan wel in gaan wordt eerst overleg gepleegd 
met beide colleges en raden.  

11. Ondertussen gaat de gemeente zelfstandig door met de zaken waar de 
gemeente mee bezig is.  

 
 
Pieter van Veen en Michiel Verbeek 


